
 
 

Częstochowa, dn. 10.08.2022 r. 

 
Interpelacja nr 10082022 

 Radnego Miasta Częstochowy 

Tomasza Blukacza 
 

 

  Dotyczy: odtworzenie nawierzchni chodnika przy ul. Botanicznej  
 
 

 

W związku z moją interpelacją z dnia 17.02.2022 r. i jej odpowiedzią w sprawie odtworzenia 

nawierzchni chodnika przy ul. Botanicznej,  proszę o podanie informacji, jakie czynności zostały 

podjęte, mające na celu odtworzenie prawidłowej nawierzchni chodnika przy ul. Botanicznej.  

 

                                                                                                                      Z poważaniem  

                                                               Radny Miasta Częstochowy  

                                                                   TOMASZ BLUKACZ          

                                                                      

                                                                               
 

  


